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Kommunstyrelsen föreslår att biografen i Lindesberg drivs vidare  
i kommunal bolagsform 
 
Det är innebörden av beslutet som ett extrainkallat kommunstyrelsemöte fattade under 
tisdagen. Innan beslut fattades, lyssnade ledamöterna till representanter från Besök Linde 
AB, kulturenheten och biografverksamheten. De berättade, var och en för sig, hur man ser på 
verksamheten. Även det ekonomiska underlaget redovisades för kommunstyrelsen.   
 
Beslutet innebär att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta reviderat 
ägardirektiv för Besök Linde AB, som i sin tur föreslås få uppdraget att driva bion vidare 
inom ramen för bolaget. Det reviderade ägardirektivet ska även fastställas på kommande 
årsstämma för Linde Stadshus AB.  
 
Förslaget till reviderat ägardirektiv godkändes av styrelsen för Besök Linde AB den  
13 december förra året. Tidigast kan övertagandet ske hösten 2019.  
 
Kommunfullmäktige sammanträder den 25 februari kl.17.00 i Lindeskolans aula.  
 
För mer information kontakta:  
Irja Gustavsson, kommunstyrelsens ordförande tfn: 0581-810 29  
 
 


